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نماینده روزنامه ابتکار بعنوان 
عضوهیات منصفه مطبوعات 

درچهارمحال وبختیاری معرفی شد

شهرکرد محمود مولوی : محمد رزم رئیس کل 
دادگستری چهارمحال و بختیاری در آئین معرفی 
اعضاء هیأت منصفه مطبوعات استان اظهار کرد: 
اعضاء هیأت منصفه مطبوعات در سالم سازی 
افکار عمومی جامعه و بسط و توسعه عدالت 

اجتماعی یاری گر دستگاه قضایی هستند.
رئیس  دادگستری  عمومی  روابط  گزارش  به 
بر اساس  بیان داشت:  کل دادگستری استان 
اعضای  انتخاب  مطبوعات،  قانون   ۳۶ ماده 
هیأت منصفه مطبوعات در هر استان بر عهده 
دادگستری کل آن استان قرار داده شده است. 
افزود: اعضاء هیأت منصفه مطبوعات در  وی 
راستای رسیدگی به جرایم سیاسی و مطبوعاتی 
هر دو سال یکبار توسط کمیته ای که متشکل از 
نماینده محترم ولی فقیه، رئیس کل دادگستری 
اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل  استان، 
مدیرکل تبلیغات اسلامی و رئیس شورای شهر 
انتخاب می شوند. رزم  باشد  استان می  مرکز 
بین  از  گفت: اعضاء هیأت منصفه مطبوعات 
برگزیده  مختلف  گروه های  و  اقشار  صنوف، 
و به عنوان نمایندگان افکار عمومی در دادگاه 
نسبت به بررسی مجرمیت افراد تعیین شده در 
قانون اعلام نظر می کنند. رئیس کل دادگستری 
و  اساسی  قانون  اصل ۱۶۸  به  اشاره  با  استان 
ماده ۳۶ قانون مطبوعات اظهار داشت: اعضاء 
هیأت منصفه مطبوعات صلاحیت اعلام نظر 
و  دارند  را  سیاسی  و  مطبوعاتی  جرم  دو  در 
قانونگذار رسیدگی به این جرائم را منوط به سه 
شرط علنی بودن دادگاه، حضور هیأت منصفه و 
برگزاری جلسه رسیدگی در دادگاه کیفری یک 
کرده است. وی تصریح کرد: در واقع قانونگذار 
از  یکی  را  منصفه  هیأت  حضور  دلیل  این  به 
جمیع شرایط قرار داده که اعضاء این هیأت بر 
اساس سنجش فضای فکری، عرفی و عمومی 
جامعه نسبت به مجرمیت یک فرد اعلام نظر 
می کنند. رزم خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه 
جرم مطبوعاتی از جرائم قابل گذشت می باشد 
دوستان هیأت منصفه می بایست سعی خود را 
بر اصلاح ذات البین قرار دهند و تلاش کنند تا 

طرفین را به گذشت و آشتی ترغیب کنند.
رئیس دستگاه قضایی استان در تشریح ابعاد 
قانون   24 اصل  طبق  گفت:  مطبوعاتی  جرم 
اساسی جرائم مطبوعاتی شامل انتشار مطالبی 
است که مخل به مبانی اسلام و حقوق عمومی 
باشد و از این منظر افعالی نظیر افترا، تهدید، 
نشر  و  و حقوقی  اشخاص حقیقی  به  توهین 
اکاذیب در زمره جرائم مطبوعاتی قرار می گیرند. 
گفت:  نیز  سیاسی  جرائم  خصوص  در  وی 
جرائم سیاسی نیز همانند جرائم مطبوعاتی از 
جزء  یعنی  هستند؛  گذشت  قابل  جرائم  انواع 
شاکی  باید  حتماً  که  گیرند  می  قرار  جرایمی 
خصوصی داشته باشند. رزم با بیان اینکه جرم 
سیاسی متفاوت از جرم امنیتی است خاطرنشان 
نظام جمهوری اسلامی جرم سیاسی  کرد: در 
و  گرفته  قرار  قانونگذار  ملاحظه  مورد  بسیار 
برخلاف عرف عمومی جامعه یکی از سبکترین 
جرم  در  افزود:  وی  رود.  می  شمار  به  جرائم 
سیاسی عنصر سوء نیت خاص وجود ندارد و 
قصد مجرم ضربه زدن به نظام و حکومت نمی 
باشد. رزم تصریح کرد اکثر کشورهای جهان جرم 
سیاسی را برابر و یا نزدیک به جرم امنیتی تعریف 
می کنند اما نظام مقدس جمهوری اسلامی این 
جرائم را از یکدیگر متمایز دانسته و حتی برای 
جرم سیاسی که گاهاً با انگیزه شرافتمندانه نیز 

همراه است امتیازاتی را قائل شده است. 
جرم  تعریف  سابقه  کرد:  خاطرنشان  رزم 
سیاسی در ایران به سال ۱۳94 و دوران مجلس 
نهم باز می گردد که نمایندگان وقت، قانون جرم 
سیاسی را در ۶ ماده تصویب و در سال ۱۳95 
نیز مورد تأیید شورای محترم نگهبان قرار گرفت.

هیأت  اعضاء  معارفه  آئین  در  است  گفتنی 
منصفه مطبوعات آقایان سید ابوالحسن فاطمی، 
آرش روغنی، مهدی قادریان، احمدرضا بسیج، 
محمود مولوی، کریم منزوی، محمد شیرانی، 
سید  درخشان،  مرتضی  صمیمی،  الله  قدرت 
یدالله علوی، ایوب زمانی، اردشیر بنایی، نادر 
پورارشد و خانم شوکت صدقی به عنوان اعضای 
جدید هیأت منصفه مطبوعات استان چهارمحال 

و بختیاری معرفی شدند.

بازسازی تجهیزات سوخت 
اضطراری استارت بویلر فاز 1و2 

نیروگاه رامین

با توجه به اجرای پروژه تعمیرات سیستم گاز 
توربین  ورودی  گاز  فیلترهای  نصب  و  نیروگاه 
انبساطی، با تلاش متخصصان و پرسنل جوان 
 ، ۱و2  فاز  کمکی  بویلر  اداره  در  برداری  بهره 
بعنوان  گازوئیل  از سوخت  استفاده  تجهیزات 
سوخت اضطراری پس از سالها عدم استفاده ، 
مجدد راه اندازی و مورد بهره برداری قرار گرفت. 
علی موزری سرپرست اداره بهره برداری بویلر 
کمکی فاز ۱و2  نیروگاه رامین در این باره گفت 
: با توجه به اینکه محدودیتهایی جهت استفاده 
از سوخت اصلی گاز برای  تولید آب مقطر مورد 
نیاز واحدهای تولید برق داشتیم جهت جلوگیری 
از کمبود آب مقطر که نتیجه آن عدم تولید برق 
و در نهایت منجر به ایجاد خاموشی در شهرها 
می شود اقدام به رفع نواقص تجهیزات استفاده 
از سوخت گازوئیل بعنوان سوخت جایگزین و 
اضطراری نمودیم که با اجرای این پروژه سطح 
آمادگی بهره برداری از واحد های نیروگاهی در 

شرایط اضطراری را تقویت  نمودیم.

تعمیرات اساسی الکترولایزر های 
هیدروژن سازی فاز 1و2

الکترولایزرهای  اساسی  تعمیرات  اجرای  با 
رامین   نیروگاه  فاز ۱و2  هیدروژن سازی  بخش 
، هیدروژن مورد نیاز 4 واحد ۳05 مگاواتی این 
نیروگاه تامین گردید. حسین کیشان رودباری 
و  تعمیرات شیمی  و  نگهداری  اداره  سرپرست 
تاسیسات جانبی نیروگاه رامین با اعلام این خبر 
گفت: با توجه به نقش گاز هیدروژن در ژنراتور 
پایداری تولید  های نیروگاه و ضرورت حفظ و 
برق لازم بود که نشتی هیدروژن و الکترولیت 
و پایین بودن خلوص هیدروژن رفع گردد که به 
همین منظور با بهره گیری از تجربه و تخصص 
پرسنل اداره تعمیرات شیمی و تاسیسات جانبی 
این نیروگاه توانستیم با انجام تعمیرات اساسی 
این دو الکترولایزر ، چالش های فنی در بخش 
هیدروژن سازی فاز ۱و2  نیروگاه را مرتفع نماییم.

وی عملیات دمونتاژ ، سرویس ، اصلاح آببندی 
سل ها و دیافراگم ها ، تعویض پارچه آزبستی 
دیافراگم های معیوب و مونتاژ نهایی را از جمله 
اقدامات انجام گرفته در این خصوص ذکر نمود.

مدیر مخابرات منطقه گلستان گفت:  
نمایش توانمندیها و برنامه های 

راهبردی مخابرات در تلکام 2023 
حاشیه  در  گلستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
نمایشگاه  در   : تلکام گفت  نمایشگاه  از  بازدید 
امسال، مخابرات بخوبی توانست توانمندی ها و 
برنامه های راهبردی خود را به نمایش بگذارد.  
اداره روابط عمومی مخابرات منطقه  به گزارش 
باتفاق  گلستان ، دکتر غلامعلی شهمرادی که 
معاون و تنی چند از مدیران مخابرات استان از 
تلکام 202۳ بازدید داشته است با اشاره به اینکه 
حضور مخابرات در نمایشگاه تلکام امسال، بسیار 
متفاوت از سالهای گذشته بود افزود:  این حضور، 
بسیار پررنگ، جذاب و پراستقبال بود که نشان 
داد که برنامه ریزی های خوب و هدفمندی برای 
برپایی آن صورت گرفته است.  وی ورود شرکت 
مخابرات در عرصه های جدید و نقش آفرینی در 
باعث خلق فرصت های  را  نوآوری،  اکوسیستم 
جدید برای مخابرات دانست و گفت :   در حال 
حاضر شرکت مخابرات، ضمن تمرکز بر  تامین 
زیرساخت های مبتنی بر فیبرنوری، برنامه های 
خوبی برای ورود  به حوزه اقتصاد دیجیتال دارد 
و با حمایت از استارتاپ ها و شرکت های نوپا 
و  ارتباطات  حوزه  در  موثرتری  نقش  دارد،  بنا 
فناوری اطلاعات ایفا نماید.  غلامعلی شهمرادی 
اعمال سیاست های حمایتی از شرکتهای بزرگی 
مثل شرکت مخابرات را در رشد کسب و کارها ، 
شرکتهای کوچک و استارتاپها تاثیرگذار  و نتیجه 
آن را افزایش سهم اقتصاد دانش بنیان  دانست.

تکمیل  ریلی  در بخش   : کیانی" گفت  "مهرداد 
قطعه 2 خط 2 قطار شهری کرج به طول خطوط رفت 
وبرگشت حدود 9 کیلومتر مهمترین اقدام مدیریت 
شهری برای تامین حمل و نقل ارزان، آسان و پاک 
مورد استفاده شهروندان است. شهردار کرج افزود: 
در این بخش خط 2 قطار شهری کرج تا پایان امسال 
به خط ریلی صادقیه تهران در میدان شهید سلطانی 
کرج متصل می شود. وی ادامه داد: سازوکار لازم 
برای شتاب بخشی به این پروژه اتخاذ شده و تا پایان 
امسال با احتساب قطعه نخست )۶.5 کیلومتر( در 
مجموع حدود ۱۱ کیلومتر از خط 2 قطار شهری کرج 
فعال خواهد شد. شهردار کرج گفت: مجوز لازم برای 
خرید لوکوموتیوهای جدید برای خط 2 قطار شهری از 
وزارت کشور اخذ شده است. عملیات ساخت خط 2 
قطار شهری کرج به طول 2۷ کیلومتر با 2۷ ایستگاه 
از سال ۱۳۸5 آغاز شد که قرار بود در اوایل دهه 90 
تکمیل شود اما مشکلات متعدد مانند کمبود اعتبار و 
اختلاف بین کارفرما و پیمانکار روند ساخت این پروژه 
را دچار مشکل کرد و خط 2 قطار شهری به صورت 

نیمه کاره به دولت سیزدهم و شورای ششم رسید.
از  قبل  تا  این خط  کیلومتر طول  از مجموع 2۷ 
سال ۱400 حدود ۱5 کیلومتر تونل آن بین دانشگاه 
خوارزمی در غرب کرج و ایستگاه شهید سلطانی در 
اما بخش  این کلانشهر حفاری شد  جنوب شرقی 
عمده کار یعنی ایمن سازی و ریل گذاری تونل ها 
و احداث ۱۳ ایستگاه نیمه کاره ماند تا اینکه در سال 
شهری  مدیریت  اهتمام  و  دولت  حمایت  با   ۱40۱
راه  چهار  و  گلشهر  بین  پروژه  این  نخست  قطعه 
طالقانی کرج به طول ۶.5 کیلومتر تکمیل و با حضور 

احمد وحیدی وزیر کشور بهره برداری شد.
کیانی بیان کرد: بخش دوم توسعه حمل و نقل 
عمومی به نوسازی و بازسازی اتوبوس ها برمی گردد 
وارد  اتوبوس جدید  دستگاه  امسال ۸0  تاپایان  که 
ناوگان حمل و نقل عمومی این کلانشهر می شود که 

40 دستگاه آنها برقی است.
شهردار کرج اظهار کرد: این کلانشهر جزو اولین 
شهرهای کشور است که به اتوبوس های برقی مجهز 

می شود. وی با اشاره به بازدید هفته گذشته خود و 
اعضای شورای اسلامی شهر کرج از کارخانه ساخت 
تلاش  در  اکنون  گفت:  کشور  برقی  های  اتوبوس 
هستیم تا زیر ساخت های لازم برای تامین برق مورد 

نیاز اتوبوس های برقی کرج فراهم شود.
طبق گزارش ها ، مدیریت شهری کرج طی چند 
و  فرسوده  های  اتوبوس  عمده  بخش  اخیر  سال 
دودزای این کلانشهر را به پارکینگ ها انتقال داده 
کرج  فرسوده  اتوبوس  بازسازی 5۳ دستگاه  است. 

کار  دستور  در  اعتبار  ریال  میلیارد   200 تامین  با 
اتوبوس در 2۷ خط  اکنون ۱50 دستگاه  دارد.  قرار 
اتوبوسرانی کرج فعال است که قرار است تا سال 

آینده تعداد آنها به بیش از 2 برابربرسد.
تعداد اتوبوس های کرج در اوایل دهه 90 بیش از 
یک هزار دستگاه بود که با جدا شدن فردیس از کرج 
تعدادی از این اتوبوس ها به این شهر واگذار و شمار 
زیادی نیز به علت فرسودگی از ناوگان حمل و نقل 

عمومی کنار گذاشته شدند.

تحریم ها و مشکلات مالی در سال های اخیر سبب 
شد تا مدیریت شهری کرج نتواند تعداد اتوبوس ها را 
در حد نیاز افزایش دهد که به گفته علیرضا رحیمی 
محمود آبادی عضو شورای شهر کرج ، این کلانشهر 

به بیش از 5۳0 دستگاه اتوبوس جدید نیاز دارد.
اکنون شهرداری کرج در تلاش است تا با خرید 
توسعه  درکنار  جدید  دیزلی  و  برقی  های  اتوبوس 
مترو وضعیت حمل ونقل عمومی این کلانشهر را 

ساماندهی کند.

شهردار کرج : 

ج در راه است تحول زیست محیطی حمل و نقل عمومی کر
شهردار کرج با اشاره به توسعه حمل و نقل عمومی در2 بخش ریلی و اتوبوسرانی اعلام کرد: تحول زیست محیطی در بخش حمل ونقل عمومی 

این کلانشهر در راه است.

اکنون 150 
دستگاه 

اتوبوس در 
2۷ خط 

اتوبوسرانی 
کرج فعال 

است که قرار 
است تا سال 
آینده تعداد 

آنها به بیش از 
2 برابربرسد

استاندار سیستان و بلوچستان مطرح کرد

از  مندی  بهره  اولویت  گفت:  بلوچستان  و  سیستان  استاندار 
مناطق آزاد استان، صادرات تولیدات بومی است.

محمد کرمی در نشست خبری با اصحاب رسانه که با حضور 
معاونین استاندار و اصحاب رسانه سیستان و بلوچستان در محل 
سالن ولایت استانداری برگزار شد، افزود: بر اساس سه راهبرد بلند 
مدت، کوتاه مدت و میان مدت کارها و طرح ها را در نقاط مختلف 
استان پیگیری و اجرا می کنیم، در این میان، نگاه تولیدی بسیار 
مهم است که نظام اسلامی همه کارهای آن در حوزه های علمی، 

فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی بر پایه این نگاه پیش می رود.
به  توجه  با  بلوچستان  و  سیستان  در  توسعه  داد:  ادامه  وی 
ظرفیت عظیم نیروی انسانی خلاق، متفکر و جوان که ظرفیت های 

بی نظیری به شمار می رود، نیاز به زیرساخت دارد.
پرورش،  و  آموزش  داد:  ادامه  بلوچستان  و  استاندار سیستان 
اصل هر نظام است چرا که یک مجموعه راهبردی بوده، باید در آن 
سرمایه گذاری کرد زیرا آینده کشور را می سازد در این زمینه مهارت 

محوری و نگاه تولیدی دانش آموزان در اولویت است.
به گفته وی، محور مهم توسعه، دانشگاه است اگر کارها پایه 

علمی نداشته باشد دچار آسیب می شویم.
پیگیری حق آبه در دستور کار جدی

از موضوعات مهم در بحث زیرساختی  یکی  داد:  ادامه  کرمی 
حوزه آب است، در شمال سیستان و بلوچستان با توجه به شرایط 
بارندگی ها مشکلاتی وجود دارد، علاوه بر پیگیری موضوع حق آبه، 
چهار طرح دیگر شامل چاه های ژرف، طرح اضطراری، انتقال آب 
از تهلاب و انتقال آب از دریای عمان در دست اقدام است در این 
راستا بیش از ۱0 کارگاه در استان فعال بوده و در بخش های مختلف 

کار می کنند.
وی اظهار کرد: آبرسانی به روستاها به عنوان جهاد آبرسانی در 

قالب آبرسانی به هزار و ۷50 روستا در دستور کار هست، بهره مندی 
شهرهای اطراف حوزه سراوان از سد ماشکید و بهره مندی حدود 

40 روستا از آبگیری سد کهیر از دیگر اقدامات در حوزه آب است.
استاندار سیستان و بلوچستان با بیان اینکه در حوزه برق رسانی 
نیز برق رسانی به ۶00 مدرسه و روستاهای بالای ۳00 خانوار در 
دستور کار است، گفت: در حوزه مسکن نیز از ۱42 هزار زمین که 
باید در مدت چهار سال تحویل می دادیم حدود ۱50 هزار زمین 

تحویل شده و مشکلی در این زمینه نداریم.
وی تصریح کرد: طرح مسکن ملی در سایر شهرهای سیستان 
و بلوچستان در دستور کار و با سرعت در حال پیشرفت است، 
روستاها باید مولد سازی شوند در این راستا زمین های روستایی با 
متراژ هزار متر و شهرستان ها با متراژ ۳00 متر به مردم ارائه می شود 
تا بخشی از اقتصاد آنها تأمین شود. کرمی خاطرنشان کرد: در حوزه 
جاده ها مشکلاتی وجود دارد سیستان و بلوچستان به یک کارگاه 
اولویت دارد که  عمرانی تبدیل شده در بحث راهسازی کیفیت 
بزودی شاهد افتتاح بخشی از راه هایی هستیم که رو به اتمام است، 
همچنین بیش از سه هزار کیلومتر روکش آسفالت انجام شده و 
کار بر روی راه های روستایی در بخش های مختلف با اولویت نقاط 

آسیب پذیر در اولویت کار پیمانکاران قرار دارد.
تولید ثروت در حوزه اقتصاد ملاک انجام طرح ها

وی افزود: در حوزه راه آهن نیز با تمام توان در حال انجام کار 
هستیم تا سال آینده راه آهن چابهار به زاهدان افتتاح شود که با این 
آغاز بهره برداری، توسعه عظیمی به ویژه در حوزه بندر چاخبا رخ 
خواهد داد. استاندار سیستان و بلوچستان بیان کرد: در حال حاضر 
گازرسانی به تمام شهرهای استان در حال انجام بوده و هم اکنون 
نزدیک به ۶0 روستا در خاش گاز رسانی شده و از شمال تا جنوب 

این استان کار با سرعت در حال انجام است.

تولید ثروت در  اقتصادی به دنبال  اینکه در حوزه  بیان  با  وی 
استان هستیم، گفت: سیستان و بلوچستان دارای ظرفیت های 
بزرگ با نیروی انسانی جوان و اقتصاد معدن از مس گرفته تا طلا 
و آنتیموان است که فرآوری آنها مهم بوده، از سال گذشته اجازه 
خروج ماده معدنی خام از استان را ندادیم و در این راستا به زودی 

دومین کارخانه طلا در این استان به بهره برداری می رسد.
کرمی با بیان اینکه کشاورزی موضوع بسیار مهم در خصوص 
امنیت غذایی است، افزود: نخلستان ها و باغ هایی ایجاد شده تا 
با فناوری های جدید یک کار علمی پیش برود، فرآوری محصولات 
کشاورزی بسیار مهم بوده چرا که تولید ثروت می کند در این زمینه 
سیستان و بلوچستان از لحاظ کشاورزی در حوزه محصولاتی مانند 
پسته، خرما، موز و چیکو ویژگی های خاصی دارند که باید بر روی 

آنها کار انجام شود.
از ظرفیت های  اقتصاد دریا حوزه مهم دیگری  اظهار کرد:  وی 
سیستان و بلوچستان هست، انواع و اقسام محصولات در دریا 
برای استفاده صنعت، خوراک و داروسازی وجود دارد که هم اکنون 
کار بر روی پرورش جلبک و ماهی شروع شده و کارهای پژوهشی 

نیز در دستور کار بوده، شرط تحقق این ها تلاش و کوشش است.
استاندار سیستان و بلوچستان ادامه داد: در حوزه تجارت نیز 
با تمامی کشورها در حال ارتباط هستیم آنچه مهم هست ایجاد 
شهرک های تولیدی بوده چرا که باید تجارت و صادرات بر پایه تولید 
پیش برود و منطقه آزاد نیز صادرات آن بر پایه تولیدات باشد تا 

سایر کشورها از این ظرفیت بهره مند شوند.
از ساخت هشت شهر ساحلی تا بهره مندی از ظرفیت مرزها

وی تاکید کرد: باید از ظرفیت مرز، بازارچه ها و بازارچه های مرزی 
استفاده کرد تا تجارت رونق گیرد چرا که تجارت به تولیدات داخلی 
این زمینه آموزش جوانان در حوزه تجارت و  منجر می شود، در 

اقتصاد دیجیتال در دستور کار است.
کرمی گفت: تقویت شرکت های دانش بنیان مهم و در دستور 
کار است، اساتید و دانشجویان باید با جدیت پای کار باشند تا با 

فناوری های جدید از این ظرفیت استفاده کنیم.
وی ادامه داد: در حوزه پتروشیمی و فولاد اقداماتی در دستور 
کار است، همچنین در بخش فرودگاهی نیز در حال حاضر پنج 
فرودگاه در سیستان و بلوچستان فعال بوده و در حال ایجاد پرواز 

برای استان ها و کشورهای اطراف هستیم.
استاندار سیستان و بلوچستان با بیان اینکه ایجاد هشت شهر 
مولد در کنار ساحل در دستور کار است، افزود: شهرک سلامت برای 
معتادان در حال ساخت بوده و در آن مهارت محوری و اشتغال دو 
اولویت مهم است، جمع آوری متکدیان و مهارت محوری این افراد 
هم در دستور کار قرار دارد که پیگیری آنها با سرعت در حال انجام 
است. وی تاکید کرد: همدلی، انسجام و کمک به یکدیگر بسیار 
مهم و برطرف کردن مشکلات در دستور کار است که دانشگاه ها 

باید محور این پیشرفت و توسعه باشند.

تولیدات بومی در اولویت صادرات از مناطق آزاد

استاندار مازندران:
جبهه مقاومت برخاسته از فرهنگ دفاع مقدس است

استاندار مازندران با بیان این که سردار سلیمانی حلقه اتصال دفاع مقدس و جبهه مقاومت است، گفت: جبهه مقاومت برخاسته از  
فرهنگ دفاع مقدس است.

سید محمود حسینی پور در سومین جلسه شورای هماهنگی حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس و هیئت امنای مرکز 
فرهنگی و موزه دفاع مقدس استان با گرامیداشت 9 دی سالروز حماسه بصیرتی ملت ایران اظهار داشت: حماسه حضور مردم 
در 9 دی حماسه ای بود که خود مردم آن را آفریدند و شاهد سیل مردم برای پیوند با ولایت بودیم که دمار از روزگار فتنه گران 

درآوردند و پس از 9 دی فتنه گران سر جایشان نشستند و در مقابل نظام اظهار نظر نکردند.
وی افزود: 9 دی یوم الله و معجزه خداوند برای حفظ نظام است و با شکست دشمنان دیگر امیدی برای جریان غربی، عبری 

و عربی نماند که جمهوری اسلامی را مورد هجمه قرار بدهند.
استاندار مازندران ادامه داد: البته تلاش های دیگری را در طول این چند سال انجام دادند، اما با بصیرت مردم تمامی فتنه ها خنثی 

شد و ما امروز شاهد توسعه انقلاب اسلامی در قلب اروپا و آمریکا هستیم.
حسینی پور تصریح کرد: مردم ایران اسلامی در هشت سال دفاع مقدس با تمام وجود از ارزش های انقلاب اسلامی دفاع کردند و عزت ایران اسلامی امروز 
مرهون خون پاک همین شهداست. استاندار مازندران با بیان اینکه سردار سلیمانی حلقه اتصال دفاع مقدس و جبهه مقاومت است، اذعان داشت: جبهه 
مقاومت از فرهنگ دفاع مقدس برخاسته است و شهدای ما به یمن اعتبار بخشیدند و به برکت انقلاب اسلامی و شهدا، یمن یک تنه در مقابل آمریکا ایستاد و 
شاهد اتفاقات خوب در منطقه هستیم. حسینی پور با گرامیداشت یاد و خاطره شهید سید رضی موسوی، افزود: هر چقدر این عزیزان ما مظلومانه به شهادت 
برسند سقوط رژیم صهیونسیتی نزدیک تر خواهد بود. وی با اشاره به اینکه مرکز فرهنگی و موزه دفاع مقدس یک مجموعه معنوی است، به اهمیت این مرکز 

فرهنگی اشاره کرد و گفت: این مرکز به عنوان یک خاکریز مستحکم در مقابل تهاجم فرهنگی است.
حسینی پور افزود: باید این مکان مقدس را به عنوان جبهه محکم و اثرگذار در مقابل تهاجم فرهنگی دشمن بدانیم و نمادسازی ارزش های دفاع مقدس در این 
مکان انجام شود. وی به پیشرفت ۶0 درصدی مرکز فرهنگی و موزه دفاع مقدس مازندران اشاره کرد و خواستار شد برای تکمیل آن همه دستگاه های اجرایی پای 
کار بیایند. استاندار مازندران تأکید کرد: در حوزه شهرداری ها هم تمامی شهرداری های استان باید پای کار بیایند و برای هر شهرداری به اقتضای آن شهرداری 
مأموریت تعریف شود. وی با بیان اینکه 22 نماد از هر شهرستان استان در این مکان تعریف شود، پیشنهاد کرد: همایش بعدی شهرداران و رؤسای شورای 

اسلامی شهرها در مرکز فرهنگی و موزه دفاع مقدس مازندران برگزار شود.

رییس شورای شهر اصفهان:
قفل تضمین بانکی قطار سریع السیر اصفهان-تهران باز شد

رییس شورای شهر اصفهان گفت: تضمین بانکی پروژه متوقف شده بود که با پیگیری های صورت گرفته قفل آن باز شد و قرار است 
این خط ریلی به خط قطارتهران-مشهد پیوند بخورد.

محمد نورصالحی در نطق پیش از دستور صد و پانزدهمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان، با گرامیداشت یاد 
شهید حاج قاسم سلیمانی و مرحوم استاد پرورش اظهار کرد: شاهد برگزاری راهپیمایی باشکوه مردم به مناسبت 9 دی ماه روز 

بصیرت و میثاق امت با ولایت بودیم، امیدواریم پیرو خوبی برای شهدای والامقام باشیم و راه آنها را ادامه دهیم.
وی در ادامه با تبریک ولادت حضرت زهرا )س( و روز بزرگداشت مقام زن و مادر گفت: این روز شایسته احترام است و در 

همین راستا مدیریت شهری برنامه هایی ویژه را از 9 تا ۱5 دی برگزار خواهد کرد.
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به سفر معاون اجرایی رئیس جمهور به اصفهان گفت: در این سفر بازدیدی از 
پروژه قطار سریع السیر اصفهان-قم-تهران صورت گرفت. این نخستین بازدید از این پروژه، از سوی مقام مسئولی در حد معاون 
رئیس جمهور بود که طی دو سال گذشته صورت گرفت. در این بازدید، پروژه از نظر زیرسازی تأیید و تاکید شد که فاینانس پروژه باید 
اجرا شود. وی با بیان اینکه تضمین بانکی پروژه متوقف شده بود که با پیگیری های صورت گرفته قفل آن باز شد، افزود: همچنین گفته شد قرار است این خط 

ریلی به خط قطارتهران-مشهد پیوند بخورد که اتفاقی با ارزش برای کشور است.
نورصالحی با اشاره به بازدید معاون اجرایی رئیس جمهور از سالن اجلاس سران گفت: این مرکز سال ۱۳۸9 طی موافقت نامه میان مدیریت شهری و دولت 
وقت با تأمین زمین از سوی شهرداری و تأمین مالی از سوی دولت آغاز شد اما یک پنجم تعهد دولت عملی شد، در حالی که مدیریت شهری به تعهدات خود 
به صورت کامل عمل کرد. وی ادامه داد: مدیریت شهری این پروژه را به حدود 9٠ درصد رساند. رئیس جمهور نیز در جریان سفر به اصفهان برای حضور در 

جایزه مصطفی موضوع را بررسی کرد و مأموریت داد تا این پروژه را به عنوان سرمایه ملی مشاهده کنند.
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: این پروژه یک آورده برای نظام است و دولت باید کمک کند تا تکمیل شود. امیدواریم توافق نامه سال ۱۳۸9 به روز 

شود زیرا زمین و مساحت اضافه شده و حدود 4 تا 5 هزار میلیارد تومان برای تکمیل لازم است که باید تأمین شود.
وی با اشاره به برگزاری جلسه کارگروه مقابله با آلودگی هوا با محوریت محیط زیست گفت: در این جلسه بر توسعه زیرساخت های حمل و نقلی اصفهان 
تاکید شد. هدف مدیریت شهری راه اندازی فاز اول خط دوی مترو در سال آینده است و مقرر شد هر کمکی برای تأمین پیش پرداخت مپنا به مبلغ 9٠ میلیون 

یورو لازم است صورت گیرد. در این جلسه همچنین کمک به تأمین اتوبوس برقی هم جز مصوبات قرار گرفت.


